
 

 

Jægerspris Afdeling: Afsnit Mølleparken 
 

Beboerrådsmøde den 02.marts 2023 
 Mølleparken 18 

  
 

Referat  
 

 
  

Deltager 

 

Bente Christoffersen 

Lone Olsen 

Helle Christensen 

Martin Larsen 

Benny Bagge 

Tommy Kristensen 

Bent Levin Nielsen 

Benni Knudsen 

Kasper Guldbæk 

Morten Reimann 

Mona Skou Knudsen 

Steen Siwek 

 Afbud Benni Knudsen 

  

Dagsordenen ud-

sendt den 

22.februar 2023 af 

BC 

 

Godkendelse af 

dagsorden 

 

Valg af referent 

 

 

 

 

 

 

 

Dagsorden godkendt. 

 

 

Lone  

1. 

 

 

 

 

 

 

Orientering fra for-

manden: 

Fraflytninger/ 

Indflytninger 

 

Beboerhilsner stopper. 

 

Postkasser 

 

 

Ventilation i 2 og 4 

rums tilgængelige bo-

liger 

 

 

MP 13 fraflytter ny beboer 15. februar 2023. 

 

 

Beboerrådet tilslutter at beboerhilsen stopper. 

 

Dem der får våd post, må fejlmelde til Servicecentret. Der skal  

besked ud til alle beboer vedrørende postkasser. 

 

Der arbejdes på en vejledning. 

Samt en gennemgang af ventilationerne fra firmaet, 

sammen med en medarbejder fra Servicecentret. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 



  Side 2 

2.   

 

2.1  

 

 

 

2.2 

 

 

 

 

 

 

2.3 

 

 

 

2.4 

 

 

 

2.5 

 

 

 

 

 

2.6 

 

 

2.7  

 

 

 

3. 

 

 

Mølleparken 

 

Affald 

 

 

 

Affaldsgårde 

 

 

 

 

 

 

Fjernelse af sandsku-

ret 

 

 

Parkeringspladser 

 

 

 

Orientering om lege-

pladser og tilbud 

 

 

 

 

Arbejdsopgaver 

I beboerrådet 

 

 Nye tiltag til sociale 

tiltag i MP 

 

 

Orienteringssager 

fra andre 

 

 

 

Affaldsrum 1 er der 4 skraldecontainer der i uge 9 ikke er blevet  

tømt. Affaldsrum 1 er der problemer med at få tømt da containerne bliver  

overfyldt. 

 

Der er sendt mail ud fra servicecenteret vedrørende de nye affaldsgårde. 

Planen at der bliver begyndt oppe ved affaldsfaldrum 1 i uge 10. 

Derefter containerrummet og til sidst ned ved asfaltbanen. 

Der kommer 48 container i hver affaldsgård 

Der vil blive omdelt brochurer vedrørende hvordan affaldet skal fordeles, 

når affaldsgårdene er færdige. 

 
Sandskuret bliver fjernet, men der skal findes et sted til de ting der er  

i sandskruet. Pladsen hvor sandskuret er vil blive lavet om til en  

handicap parkeringsgæsteplads 

 
Der er sendt forslag vedrørende skilte til gæsteparkeringspladser og   

private parkeringspladser ud til beboerrådet. 

 Beboerrådet har sagte ok til forslaget. 

 

Legepladsudvalget har udvalgt HAGS ud af 3 tilbud. 

Der skal søges byggetilladelse fra Frederikssund Kommune. Der er langt  

ventetid på en byggetilladelse fra Frederikssund Kommune. 

Der er snak om 9 områder til legeplads områder. 

Der skal snakkes om hvad der er plads til i de forskellige områder. 

 

Nye ideer råderets katalog og vedligehold katalog: 2 udvalg til at  

se dem igennem og rette dem til i gennem i løbet af sensommeren. 

 

Nye ideer: vinsmagning, Quist aftner, Tupperware, dart, loppemarked, 

fællesspisning, stor skræm aftner. 

 
 
Festudvalget er godt i gang med planlægning. Har lavet udkast til indbydelse. 

Datoen bliver den 19. august 2023 

4.  Diverse referater 

 

 

Afdelingsbestyrelsesmøde 1.februar 2023 fremsendes med dagsorden. 

 

5. 

 

 

 

 

 

 

 

6. 

 

 

 

 

 Økonomi 

 

Regnskab Banko 

 

 

Regnskab madaften 

 

 

Næste møde 

 

 

 

 

Intet brugt. 

 

Underskud i december på 358,00 kr. da der er købt lotterier. 

Februar overskud på ca. 3000,00 på grund der er indløst medlemskort 

 

 I februar er der spist brunkål indtægter på 1060,00 kr. et overskud 

På 468,86 kr. 

  

Aftales. Møder foregår rullende, mindst en gang  

hver tredje måned, skal man kunne deltage. 

Forslag til datoer:  mandag 17.april – tirsdag 6.juni – onsdag 9.august –  

torsdag den 28.september og mandag den 27.november. 

Datoerne blev godkendt. 



  Side 3 

 

 

7. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

8. 

 

 

 

 

 

Kommende møder 

 

Evt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Punkter til næste mø-

de 

 

 

mandag 17.april 2023 kl. 19.00. 

 

En snak om besparelse i forhold til udsendt fra staten, er vi godt med her  

i Mølleparken. Bliver vi påvirket hvis der er boligområder der ikke  

følger med, som er med vores boligafdeling? 

Tommy har kigget på skurene, se ikke så værst ud men nu er der lagt  

jord på, som går langt op imod træet på skurene nogen steder, så der  

skal være opmærksomhed på at der ikke kommer råd i skurene. 

Opmærksomhed på at det er med på drift møde. 

Husk at gå ind og kig på MNV bolig, hvor der bliver ligger mange gode  

nyheder op. 

 

Forårsbrev 

 

Punkterne nedenfor eller diskussioner der hører under tavshedspligten og må derfor ikke 

refereres eller gøres tilgængelig for andre end deltagerne på dette møde.  

 

Tavshedspligten omfatter sager med personfølsomme oplysninger. 

 

9.  

 

 

 

 

 


